
Villa Seascapes - Saint-Martin - Upper Prince's

From 900.0 $ / night - 4 bedroom(s) - 4 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Bienvenue dans cette villa de luxe à Saint Martin, nichée dans le quartier Dawn Beach - Upper Prince à Sint Marteen. À
seulement 23 minutes de l'aéroport international de Juliana et 20 minutes de l'aéroport de Saint Martin Grand Case, cette
villa offre une proximité idéale. Face à l'île de Saint Barthélémy, elle propose une vue spectaculaire et un accès facile à la
plage de Dawn Beach, à seulement 1,9 km.


Cette résidence, adaptée aux familles et aux couples, peut accueillir jusqu'à 8 personnes dans 4 chambres climatisées,
chacune avec sa salle de bain. Le salon lumineux s'ouvre sur une cuisine entièrement équipée avec vue sur la mer, et une
terrasse adjacente parfaite pour des repas en plein air. 


La terrasse s'étend le long de la villa, offrant des zones ombragées, des transats et une vue imprenable sur la piscine à
débordement au sel. Le jardin clôturé ajoute une touche de sérénité avec des arbres fruitiers. Située dans un quartier
sécurisé avec gardien, la villa a été entièrement rénovée et meublée avec goût.


Explorez les environs captivants et découvrez une multitude d'activités à proximité. À 3,5 km à Oyster Pond, trouvez des
commerces, une boulangerie, une épicerie et des restaurants. Dirigez-vous vers Phillipsburg pour des supermarchés, des
restaurants internationaux et des stations-service. Les activités culturelles et sportives abondent, de la randonnée pédestre
aux piscines naturelles au jet ski sur les eaux cristallines. Les plages proches, dont Dawn Beach et Gibbs Bay, invitent à des
journées ensoleillées et des baignades rafraîchissantes.


Pour une expérience gastronomique mémorable, explorez les restaurants environnants, de la cuisine internationale à
Phillipsburg aux délicieux plats français raffinés à Oyster Pond. La Villa Seascapes promet des vacances inoubliables,
mêlant détente, aventure et plaisirs culinaires dans un cadre idyllique à Sint Marteen.

Welcome to this luxurious retreat in Saint Martin, nestled in the Dawn Beach - Upper Prince neighborhood in Sint Marteen.
Just 23 minutes from Juliana International Airport and 20 minutes from Grand Case Airport, this villa offers an ideal
proximity. Facing Saint Barthélemy Island on the Atlantic coast, it boasts a spectacular view and easy access to Dawn



Beach, just 1.9 km away.


Designed for families and couples, this residence accommodates up to 8 people in 4 air-conditioned bedrooms, each with its
own bathroom. The bright living room opens to a fully equipped kitchen with a sea view, and an adjacent terrace perfect for
outdoor dining.


The terrace extends along the villa, providing shaded areas, sun loungers, and a breathtaking view of the saltwater infinity
pool. The fenced garden adds a touch of serenity with fruit trees. Located in a secure neighborhood with a guardian, the villa
has been completely renovated and tastefully furnished.


Explore the captivating surroundings and discover a multitude of activities nearby. At 3.5 km in Oyster Pond, find shops, a
bakery, a grocery store, and restaurants. Head to Phillipsburg for supermarkets, international restaurants, and gas stations.
Cultural and sports activities abound, from hiking to natural pools to jet skiing on crystal-clear waters. Nearby beaches,
including Dawn Beach and Gibbs Bay, invite you to sunny days and refreshing swims.


For a memorable gastronomic experience, explore the surrounding restaurants, from international cuisine in Phillipsburg to
exquisite French dishes in Oyster Pond. The Villa Seascapes promises unforgettable holidays, blending relaxation,
adventure, and culinary pleasures in an idyllic setting in Sint Marteen.



Caractéristiques / Features

 340 m2 /  8 traveler(s) /  4 bedroom(s) /  4 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Vacuum cleaner  BBQ gas  Blender  Kettle

 Filter coffee maker  Baby chair  Lounge chairs  Air conditioner

 Safe  Freezer  Smoke detectors  Outdoor shower

 Sound system  Dedicated workspace  Outdoor dining area  Iron  Oven  Toaster  Garden  Dishwasher  Household linen  Crib  Washing machine  Espresso machine  Microwave  Outdoor furniture  Free street parking  Free on-site parking  Swimming pool  Hair dryer  Beach towels  Towels  Dining table  TV  Wine glasses  Sea view  Wifi



Localisation



Catherine

+590 590 69 32 42
saint-martin@villaveo.com


